
Protokół

z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu

z dnia 09.09.2024r.

Obecnych: 53 przedstawicieli klas.

Porządek zebrania:

1. Przywitanie przez dyrekcję.
2. Stwierdzenie wymaganego kworum.
3. Informacje na temat działań podjętych przez Radę Rodziców w zeszłym roku.
4. Informacje o zeszłorocznych wydatkach.
5. Wybory prezydium Rady Rodziców.
6. Składka na fundusz RR.
7. Program profilaktyczno-wychowawczy.
8. Widoczność działań RR.
9. Organizacja pracy.
10. Wydatki do 300zł
11. Zapotrzebowanie nauczycieli
12. Bieg jesienny
13. Wyposażenie świetlic
14. Dzień nauczyciela
15. Wolne wnioski

1. Pan Dyrektor Jarosław Wojna powitał zgromadzonych, przedstawił Panie Dyrektor i
przekazał kilka informacji. Szkoła w tym roku liczy około 1660 uczniów w 65
oddziałach. Jak w większości szkół u nas także jest niedobór nauczycieli jednakże
jest on zminimalizowany. Prawie wszyscy nauczyciele mają 1,5 etatu, a koszty
funkcjonowania naszej placówki oscylują w okolicach 37 mln zł rocznie. Pan Dyrektor
przekazał prowadzącej zebranie Pani Annie Miarze program
profilaktyczno-wychowawczy, w którym w tym roku naniesiono kilka poprawek z
prośbą o zatwierdzenie przez Radę Rodziców. Ponadto Pan Dyrektor odniósł się do
kwestii klimatyzacji informując, że były 2 przetargi na wykonanie dokumentacji
technicznej, drugi zakończył się sukcesem i jest wyłoniona firma, która w ciągu 3
miesięcy powinna ją przygotować.
Dyrekcja pożegnała się z przedstawicielami, oddała głos przewodniczącej zebranie i
opuściła spotkanie.



2. Po weryfikacji ilości osób obecnych stwierdzono wymagane kworum.

3. Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała o inicjatywach jakie zostały podjęte
w zeszłym roku. Pełną informację będzie można znaleźć w przygotowanej
prezentacje, ale wśród najważniejszych wydarzeń można wymienić:

● bieg jesienny
● dzień nauczyciela
● kolędowanie
● akcje dla Adriana gdzie zebrano około 31 tys. zł
● kiermasz(18tys zł) i festyn(6tys zł) dla Adriana
● festyn z okazji Dnia Dziecka
● lody mikołajkowe
● naklejki na schody
● książki za świadectwa z wyróżnieniem
● pomoc materialna dla uczniów w potrzebie

4. Poinformowano o wpływach, wydatkach i stanie konta Rady Rodziców.

Wpływy: 58,037.62

Wydatki: 55,640.57

Stan na koniec roku: 5,511.46

Szczegółowe wydatki zostały przedstawione w dodatkowym dokumencie.

5. Przeprowadzono głosowanie w sprawie wyboru prezydium Rady Rodziców.

W związku ze zgłoszeniem się tylko pojedynczych kandydatów na poszczególne
stanowiska wszystkich wybrano jednogłośnie.
Prezydium w roku 2024/2025 będzie w następującym składzie:

● Przewodnicząca: Anna Miara
● V-ce Przewodnicząca(1-3): Anna Kląskała
● V-ce Przewodnicząca(4-8): Honorata Budnik
● Skarbnik: Anna Berdychowska
● Sekretarz: Artur Zarzycki

6. Jednogłośnie przyjęto składkę na fundusz Rady Rodziców w wysokości 50zł na
semestr od rodziny - pierwsza transza płatna do połowy października.

7. Przyjęto program profilaktyczno wychowawczy przy jednym głosie wstrzymującym
się i pozostałymi “za”



8. Podjęto dyskusję na temat widoczności działań Rady Rodziców - jest propozycja
wykorzystania tablicy ogłoszeniowej i popracowania nad prezentacją informacji w
formie elektronicznej.

9. Omówiono formy współpracy i głosowania online.

10. Jednogłośnie podjęto uchwałę aby w sprawie wydatkowania środków pieniężnych do
kwoty 300zł decyzję mogło podejmować Prezydium Rady Rodziców.

11. Do nauczycieli zostanie rozesłana informacja w sprawie zgłaszania zapotrzebowania
do 15 listopada.

// kworum zmniejszyło się o 1 osobę //

12. Podjęto dyskusję na temat biegu jesiennego. Do organizacji wydarzenia potrzebnych
jest przynajmniej 20 osób. Podjęto uchwałę o organizacji biegu i przekazaniu na ten
cel 3 tys zł - 2 osoby były przeciwne, 1 wstrzymała się, pozostałe były “za”.

13. Jednogłośnie podjęto uchwałę o przekazaniu 2tys zł. na zakup wyposażenia do
świetlic - jednocześnie dyskutowano na temat opcji przynoszenia rzeczy do świetlicy
oczywiście pod warunkiem, że są kompletne i w dobrym stanie.

14. Rozmawiano na temat Dnia Nauczyciela i jego organizacji ze strony Rady Rodziców.
Zdecydowano się na opcję z ciastami - kilka osób już wykazało chęć zaangażowania
się w akcję.

// kworum zmniejszyło się o 1 osobę //

15. Wolne wnioski:
● poruszono problem zdjęć klasowych i kwestię wynajmowania na ten cel

pomieszczenia w szkole lub rozpisywania wycieczki w przypadku wyjścia
poza teren szkoły

● rozmawiano o problemie występującym w małych klasach: część z
pomieszczeń klasowych podzielono na pół i w przypadku większych klas
chłopcy mają zajęcia w jednej części, natomiast dziewczynki w drugiej.
Problem pojawia się w sytuacji, gdy klasa liczy mniej niż 25 uczniów, wtedy
nie ma podziału na grupy i cała klasa musi się zmieścić w połówce
pomieszczenia. Jest to bardzo uciążliwe (szczególnie w upały), a dzieci nie
mają dla siebie według naszych szacunków nawet 1,5m2 na osobę.

● dyskutowano na temat lekcji WF i zwolnień w przypadku okresu, z jednej
strony rodziców zaskoczyło podejście nauczycieli do tej kwestii i braku
honorowania takich zwolnień, z drugiej strony zauważono, że w zeszłym roku
pojawiały się sytuacje co najmniej dziwne, gdzie niektóre ciągłe zwolnienia
tych samych dziewcząt sugerowały, że okres trwał 3 tygodnie

● rozmawiano na temat braku wcześniej prowadzonych zajęć zewnętrznych w
trakcie lekcji (tablet/muzyka)

● poruszono zeszłoroczny problem z toaletą w szatni dziewcząt



● pojawiła się propozycja, aby w trakcie okresu jesienno-zimowo-wiosennego,
gdy są ładniejsze dni pozwalać dzieciom wyjść na zewnątrz na przerwie

● rozmawiano o nowych plastikowych legitymacjach
● poruszono wcześniej wspomnianą kwestię klimatyzacji i dyskutowano nad

sensownością przeprowadzania zbiórki w tym celu
● boiska są otwarte - jednak bieżnia pozostaje zamknięta, gdyż znajduje się

blisko placu zabaw
● rozmawiano na temat balu przebierańców dla dzieci
● żywą dyskusję wzbudziła kwestia automatów i ich asortymentu
● padło również pytanie o wersję elektroniczną podręczników i dostęp do niej

16. Datę następnego zebrania wyznaczono na 17 października na godzinę 18:00

Sekretarz Przewodnicząca

Artur Zarzycki Anna Miara


